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رییس جمه�ور با اش�اره به جایگاه مهم رس�انه 
در مقابله با جنگ ترکیبی دش�من، گفت: تقسیم 
صحیح در میان رس�انه ها، نه دس�ته بندی چپ و 
راست، بلکه دسته بندی رسانه های امیدآفرین در 

برابر یاس آفرین است.
به گزارش خبرگزاری مهر، حجت الاسلام سید ابراهیم 
رییس��ی در نشستی با »اصحاب رسانه« پس از شنیدن 
دیدگاه های چند نفر از نمایندگان رسانه ها، در سخنانی 
ضمن آرزوی قبولی طاعات و گرامی داشت یاد شهدای 
رسان��ه به ویژه ش��هدای رسانه در غزه و فلس��طین، به 
جایگاه مهم رسانه در مقابله با جنگ ترکیبی دش��من 
علیه ملت ایران اش��اره کرد و گفت: ام��روز که راهبرد 
دش��من ایجاد یاس در جامع��ه با بزرگنمایی ضعف ها و 
تروی��ج »نمی توانید« و »نمی ش��ود« ها است، تقس��یم 
صحی��ح در می��ان رسانه ه��ا، ن��ه دسته بن��دی چپ و 
راست، بلک��ه دسته بندی رسانه های امیدآفرین در برابر 

یاس آفرین است.
رییس جمه��ور نقش، ش��أن و رسال��ت رسانه ها در 
آگاهی بخش��ی، اعتمادآفرین��ی و مش��ارکت آفرینی در 
جامعه را بس��یار با اهمیت توصیف و تصریح کرد: بیان 
رسانه ه��ا و قلم فعالان این عرصه نقش مهمی در حفظ 
وحدت و انس��جام اجتماعی و نی��ز در کیفیت مقابله با 

جنگ ترکیبی، رسانه ای و روانی گسترده دشمن دارد.
رییسی با اشاره به اینکه در جامعه زمینه های فراوانی 
برای امیدآفرینی وجود دارد، رشد تولید، کاهش تورم، 
کنترل نقدینگی و رونق کار و فعالیت و بازگش��ت بیش 
از ۷ ه��زار واح��د تولیدی راکد به چرخ��ه کار و تولید 
را ب��ه عن��وان نمونه هایی از این نقاط ق��وت مثال زد و 
اظهار داش��ت: از جمله اقدامات مؤثر برای امیدآفرینی 
ای��ن است که دولت با اق��دام و عمل و رسانه ها با قلم و 
بیان خود در مسیر ترویج نقاط قوت و تلاش برای رفع 

نقاط ضعف اقدام کنند.
تلاش برای رفع ش��بهات و گره ه��ای ذهنی از دیگر 
تأکیدات رییس جمهور در جلس��ه امروزش با اصحاب 
رسانه ب��ود. خواست دکتر رییس��ی از رسانه ها این بود 
که فارغ از اینکه چه کسی و چرا این گره ها را در ذهن 
مردم ایجاد کرده، به دنبال رفع آنها باش��ند تا تبدیل به 

مسیله و در نهایت ناامیدی و یاس نشود.
رییس جمهور با اشاره به مباحث مطرح در این جلسه 
درباره بررسی چرایی نرسیدن صدای پیش��رفت کشور 
به هم��ه بخش های جامعه، علی رغ��م اقدامات خوب و 
زیربنایی که در کش��ور انجام شده است، جمع اصحاب 
رسانه را یکی از بهترین جمع ها و نشست ها برای بررسی 

این موضوع و موضوعات مشابه دانست.
ریی��س جمهور در ادام��ه با تأکید ب��ر اهمیت نقش 
رسانه ها در جنگ روایت ها و تصویرسازی از دستاوردها 
و اقدامات بزرگ نظام و انقلاب با بهترین، مطمین ترین، 

واقعی ترین و باورپذیرترین روایت ها، تصریح کرد: اجازه 
ندهید در ای��ن جنگ تصویرسازی دروغی��ن و وارونه، 

رسانه های دشمن بر واقعیت و حقیقت غلبه کنند.
رییس��ی اهمیت حفظ مرجعی��ت رسانه های داخلی 
را م��ورد تأکید قرار داد و اظهار داش��ت: به رغم تلاش 
دشمنان برای انتقال مرجعیت خبری به خارج از مرزها 
قطعاً با تصویرسازی درست و صادقانه از حقیقت انقلاب 
و نظ��ام اسلامی مرجعی��ت رسانه ای ما دچار خدش��ه 

نخواهد شد.
رییس جمهور با بیان اینکه انصاف ایجاب می کند در 
کنار پرداختن به نقاط ضعف و کاستی ها، نقاط قوت نیز 
انعکاس یابد، مطالبه گری همراه با پیشنهاد اصلاحی را 
ش��یوه صحیح تعامل رسانه ها با دولت دانست و گفت: 
اگر همگان در گفتن و بیان، دقیق باش��یم و صرف نظر 
از سلیقه سیاسی، نقاط قوت کش��ور را برجسته کنیم، 
خواهیم توانست جامعه را سرشار از نشاط و امید کنیم، 
چ��را که این دستاوردها متعلق به مردم و ش��هداست و 

باید به رخ کشیده شود.
ریی��س جمهور در بخ��ش دیگ��ری از سخنان خود 
با اش��اره به نقش رسانه ه��ای غربی در انح��راف افکار 
عمومی مردم دنیا از وقایع فلسطین و غزه، گفت: برخی 
رسانه ه��ا با مزدوری برای آمریکا و رژیم صهیونیس��تی 
ضمن سانسور تظاهرات گسترده و بی سابقه مردم نقاط 
مختلف جهان علیه جنایتگری صهیونیس��ت ها در غزه، 
در تلاش هس��تند که فضای به وج��ود آمده علیه رژیم 
صهیونیس��تی در رسانه های بین الملل��ی دنیا منعکس 

نشود.
رییس��ی در ادامه تلاش برای اعتلای انقلاب اسلامی 

را از جمل��ه نقاط اش��تراکی میان دول��ت و رسانه های 
داخل��ی برش��مرد و با مروری کلی ب��ه اقدامات صورت 
گرفته از سوی دولت در طی ۲.۵ سال گذش��ته افزود: 
احی��ای کارخانه های نیم��ه تعطیل و تعطی��ل به رغم 
محدودیت های مالی، به سامان رساندن پروژه های نیمه 
تمام، کاهش مش��کل ناترازی ه��ا در صنعت آب و برق، 
تلاش ویژه جهت تثبیت بازار سرمایه با صرف نظر کردن 
از منافع دولت و همچنین توزیع کالابرگ و تأمین آب، 
برق، گ��از و بیمه سلامت رایگان برای سه دهک پایین 
جامعه، از جمله اقدامات دولت در مس��یر گره گشایی از 
مشکلات کشور بوده که جا دارد رسانه ها توجه بیشتری 

در تبیین آنها داشته باشند.
»توجه به بس��یج به عنوان پای��گاه و ملجأ دلدادگان 
نظ��ام و انقلاب اسلامی«، »اهتمام دولت به پاسخگویی 
و باز ک��ردن گره های ذهنی« و »توج��ه ویژه دولت به 
دغدغه ه��ای اصحاب رسان��ه« از دیگر نکات��ی بود که 
رییس جمهور در این جلسه بر آنها تأکید کرد و ضمن 
تقدیر از تلاش هم��ه رسانه ها در نقد منصفانه عملکرد 
مس��وولین، تصریح کرد: ما معتقدیم در ایجاد ناامیدی، 
میان یک مدیر یا صاحب قلم تفاوتی وجود ندارد و قطعاً 
با تکیه بر نگاه مشترک امیدآفرینی در جامعه، خواهیم 
توانس��ت بسیاری از مش��کلات را با موفقیت پشت سر 

بگذاریم.
وزی��ر فرهنگ و ارش��اد اسلامی نی��ز در ابتدای این 
نشس��ت در سخنان��ی ضمن تش��ریح رویک��رد دولت 
مردمی ب��ه عرصه رسانه و تعامل ب��ا اصحاب رسانه، با 
بیان اینکه ش��خص رییس جمهور همواره از نشست و 
دیدار با اصحاب رسان��ه استقبال کرده اند، گفت: دولت 

مردم��ی تلاش زیادی در جهت تأمین مطالبات و توجه 
ب��ه ارتقای معیش��تی اصحاب رسانه داش��ته و در کنار 
صندوق حمایت از هنرمندان و خبرنگاران، تلاش کرده 
سازماندهی ه��ای جدیدی برای حمای��ت از فعالان این 

عرصه طراحی و اجرایی کند.
در ادام��ه محمدج��واد اخوان مدیرمس��وول روزنامه 
جوان، علیرض��ا بختیاری مدیرمس��وول روزنامه دنیای 
روزنام��ه  مدیرمس��وول  مهدی��ان  محس��ن  اقتص��اد، 
همشهری، مس��عود حیدری مدیرمس��وول خبرگزاری 
کار، پیام تیران��داز مدیرعامل خبرگزاری فارس، الیاس 
حضرتی مدیرمسوول روزنامه اعتماد، مصطفی انتظاری 
مدیرمس��وول پایگاه خبری خبر فوری، مقداد زکی زاده 
مدیرمس��وول پای��گاه خب��ری راه دان��ا، خان��م فریماه 
ش��یخ الاسلامی مدیرمس��وول پایگاه خب��ری پارسینه، 
حسین جعفری مدیرمس��وول پایگاه خبری عصرایران، 
مس��لم معین مس��وول قرارگاه فضای مجازی بس��یج، 
محمدعل��ی نادعل��ی زاده مدیرمس��وول پای��گاه خبری 
جماران، محمدصادق عرب مدیرمس��وول پایگاه خبری 
تابن��اک، مصطف��ی کواکبی��ان مدیرمس��وول روزنامه 
مردم س��الاری، منص��ور مظفری مدیرمس��وول روزنامه 
آفتاب یزد، محمدرضا شفیعی مدیرمسوول روزنامه صبا 
و حس��ین شریعتمداری مدیرمسوول روزنامه کیهان به 
نمایندگی از فعالان و اصحاب رسانه به بیان دیدگاه ها و 

نظرات خود پرداختند.
ض��رورت همکاری دول��ت با رسانه ها ب��رای انعکاس 
دقیق اقدامات و دستاوردهای دولت، ضرورت ریشه یابی 
تفاوت احس��اس عمومی مردم از شاخص های اقتصادی 
رسمی، حمای��ت مؤثرتر دولت از رسانه های مس��تقل، 
ت��لاش برای ب��ه روز ش��دن ادبی��ات، اب��زار و گفتمان 
ارتباط��ی نظام با م��ردم، ضرورت توج��ه دولت به ساز 
و کار و نتیج��ه جلس��ات ش��ورای عالی کار در تعیی��ن 
حقوق کارگران، تلاش ب��رای بازسازی اعتماد عمومی، 
تخصیص اعتبارات و بودجه ه��ای دولتی به رسانه ها بر 
اساس میزان اثربخشی آنها، ساماندهی فضای مجازی، 
رسیدگی دولت به موضوع اخذ مالیات از رسانه ها، توجه 
به ساماندهی بازار سرمایه و بازسازی اعتماد عمومی به 
ای��ن بخش برای جلوگیری از خ��روج سرمایه ها و رواج 
سوداگ��ری، لزوم هماهنگی بیش��تر بخش های مختلف 
دولت به ویژه در امر اطلاع رسانی، توجه بیش��تر دولت 
به موضوع پاسخگویی، توجه بیشتر افزایش تأثیرگذاری 
شبکه های اجتماعی در کنار رسانه های رسمی و تحلیل 
و اطلاع رسان��ی مس��تند از جمل��ه مهمتری��ن نکات و 
نطقه نظرات مطرح شده از سوی فعالان و اصحاب رسانه 

در این جلسه بود.
فع��الان و اصحاب رسانه حاضر در این نشس��ت پس 
از اقام��ه نماز جماعت مغرب و عش��اء، افطار را میهمان 

رییس جمهور بودند.

امیدآفرینی و یاس آفرینی، معیار دسته بندی میان رسانه ها است
رییسی در نشست صمیمی با اصحاب رسانه:

  رئیس پارلمان بخش خصوصی چه گفت؟
رئی��س اتاق بازرگان��ی تبریز با اش��اره به جایگاه 
استراتژیک استان آذربایجان  شرقی در حوزه اقتصاد 
و صنعت گفت: دانش��گاه ها در حوزه آموزش نیروی 
انس��انی نقش بزرگی دارند و می  توانند به رش��د و 
توسعه کشور کمک کنند، همچنان  که طی سال ها 
توانسته اند دانشجویان متخصص و نخبه ای تحویل 

جامعه دهند.
"یون��س ژائل��ه" بر ض��رورت جذب دانش��جویان 
مس��تعد و نخبه در بخش صنعت به  منظور توسعه 
است��ان پرداخ��ت و اف��زود: ما توانس��تیم در حوزه 
صادرات خ��وب عمل کنیم اما ظاه��راً در صادرات 
نی��روی انس��انی بیش��تر از ص��ادرات محصولات و 
کالاها موفق بودیم چراک��ه بهترین نیروها در تمام 
زمینه ها، جذب شرکت های بزرگ در سایر کشورها 
ش��ده اند و این امر به نفع سایر کش��ورها و به ضرر 
کش��ور خود ماست. وی، نق��ش بخش خصوصی را 
در جلوگیری از مهاجرت قابل تأمل دانست و افزود: 
بخش خصوصی می تواند با جذب نیروی انسانی در 
کنار دانشگاه ها قرار گرفته و مانع از خروج نخبگان 
از کشور شود. رئیس اتاق بازرگانی تبریز اضافه کرد: 
صنع��ت تنها مختص علوم پایه و مهندسی نیس��ت 
بلکه موارد دیگری از جمله برندینگ را نیز ش��امل 

می شود و باید از این ظرفیت ها استفاده کرد.
   نائب رئی�س پارلمان بخش خصوصی چه 

گفت؟
نائب رئیس اتاق بازرگانی تبریز، دو بخش صنعت 
و دانش��گاه را وابس��ته به یکدیگر دانس��ت و گفت: 
دانش آموختگانی که در دانشگاه های معتبر علمی 
از جمله دانشگاه صنعتی شریف یا دانشگاه صنعتی 
امیرکبیر تحصیل کرده اند بیکار نمی مانند، بنابراین 
باید سطح دانش��گاه ها را به جایی برسانیم که فارغ 
التحصیلان آن به  راحتی بتوانند به  واسطه مهارتی 

که کسب کرده اند، در صنایع جذب شوند.
"مس��عود بنابیان" افزود: مهاجرت نیروی انسانی 
تنها مربوط به دانش��گاه، صنعت یا جذب در حرفه 
و ش��غل خاصی نیست بلکه عوامل متعددی در این 
زمینه دخیل هستند که باید به صورت کارشناسی و 

تخصصی مورد بحث قرار بگیرند.
   رئیس دانشگاه تبریز چه گفت؟

رئیس دانش��گاه تبری��ز، امضای ای��ن تفاهم  نامه 
را آغ��از مس��یری پربرکت دانس��ت و گفت: یکی از 
مباحث مهم کنون��ی، بحث کارآفرینی است که در 
این راستا باید با مهارت  افزایی از طریق آموزش های 
تخصصی فنی و حرفه ای و تهیه بسته های لازم برای 

به  کارگیری نیروهای آموزش دیده اقدام شود.
"صف��ر نصراله  زاده' ب��ا قدردان��ی از فعالیت های 
گس��ترده رئیس ات��اق تبریز چه در ات��اق و چه در 
مجموعه ه��ای ش��خصی خ��ود، افزود: بای��د از این 

ظرفی��ت بالق��وه در راستای نگه��داری نخبگان در 
داخل آذربایجان شرقی استفاده شود.

وی اضافه کرد: زمانی که نخبه دانشگاهی احساس 
کند کس��ی قدر او و علم و دان��ش او را نمی  داند و 
زمینه لازم برای فعالیت او وجود ندارد، ناامید شده 
و به فکر مهاجرت می  افتد و این خطر بزرگی برای 

کشور محسوب می شود.
  رئیس دانشگاه صنعتی سهند چه گفت؟

اسماعی��ل فاتحی ف��ر - رئیس دانش��گاه صنعتی 
سهند - با اش��اره به رسالت خود در راستای تأمین 
نیازهای نیروی انسانی بخش صنعت، خواستار اعلام 
نیاز از سوی واحدهای صنعتی و سپس برنامه ریزی 
در دانش��گاه برای تربیت نی��روی ماهر و کارآمد در 

این زمینه شد.
   رئیس دانشگاه آزاد آذربایجان شرقی چه 

گفت؟
رئیس دانشگاه آزاد آذربایجان شرقی گفت: بخش 
عمده ای از درآمد استان ما مربوط به صنعت است و 
ما نیز باید تلاش کنیم با افزایش تعامل بین بخش 

دانش��گاهی و صنعت به نیازهای هر دو حوزه پاسخ 
دهیم. "آرش رنجبران" با بیان اینکه در حال حاضر 
۶۲ هزار نفر دانشجو در واحدهای مختلف دانشگاه 
آزاد سطح استان در حال تحصیل هس��تند، بر لزوم 
جلوگیری از خروج نیروی انس��انی از کش��ور تأکید 

کرد.
وی اضافه کرد: خروج استعدادهای ارزش��مند دو 
ضربه مهلک به جامعه می زند؛ نخس��ت اینکه خلاء 
سرمای��ه  های انس��انی که با ص��رف هزینه، وقت و 
انرژی در کش��ور تربیت ش��ده اند، احساس می شود 
و دوم اینکه، افرادی ک��ه مهاجرت می کنند عمدتاً 
نخب��گان و استعدادهای سطح بالا هس��تند که ژِن 
مرغوب ش��ان را نیز با خود از کشور خارج می  کنند 
و در نتیجه کش��ور از نظر استعداد در آینده فقیرتر 

خواهد شد.
  رئی�س دانش�گاه فرهنگی�ان تبری�ز چه 

گفت؟
حسین احمدی - رئیس دانشگاه فرهنگیان تبریز - نیز 
گفت: دانشگاه ما ماموریت محور است و تعلیم و تربیتِ 

معلمان را عهده  دار است و به نوعی مرکز ثقل فرهنگی 
کشور محسوب می  ش��ود لذا امیدواریم حرکتی که به 
همت اتاق بازرگانی تبریز در راستای استفاده از ظرفیت 

دانشجویان آغاز شده است تداوم یابد.
   رئیس دانش�گاه جامع آذربایجان ش�رقی 

چه گفت؟
رئی��س دانش��گاه جام��ع علم��ی - کارب��ردی 
آذربایجان ش��رقی، امضای تفاهم  نامه همکاری بین 
اتاق تبریز و دانش��گاه های است��ان را امری مبارک 
دانست و گفت: دانشگاه جامع یک دانشگاه مهارت  
محور بوده و همراهی علم و صنعت یکی از افتخارات 

این دانشگاه محسوب می شود.
"اصغر عابدزاده" صنعت را ویترین تولید و اشتغال 
دانس��ت و افزود: اگر بتوانیم نیروهای متخصص را 
تحویل صنعت دهیم، هم کشور پیشرفت می کند و 

هم مقبولیت تولیدات داخلی بالاتر می  رود.
وی اضافه ک��رد: همواره ارتباط بین دانش��گاه و 
صنعت وجود داشته است، اما تاکنون آنطور که باید 

نتوانسته ایم در این زمینه موفق عمل کنیم.
   رئیس دانشگاه ش�هید مدنی آذربایجان  

چه گفت؟
رئیس دانشگاه ش��هید مدنی آذربایجان با اشاره به 

ظرفیت  ه��ای کارگاهی، آزمایش��گاهی و اساتید این 
دانش��گاه، از اعلام آمادگی دانشگاه متبوع خود جهت 
همکاری بیش��تر ب��ا بخش صنعت است��ان خبر داد. 
"محمدباقر محمدصادقی آزاد" با اشاره به وجود حلقه 
مفقوده بین دانش��گاه و صنعت اف��زود: اینکه ارتباط 
بین دانش��گاه و صنعت را از دل دانشگاه ها و  از دوران 
تحصیل شروع کنیم، امر مثبتی است؛ چرا که دانشجو 
با به دس��ت آوردن ذهنیت صنعتی و بازاری می تواند 

مسیر آینده خود را بهتر ترسیم کند.
  رئی�س دانش�گاه هنر اس�امی تبریز چه 

گفت؟
رئیس دانشگاه هنر اسلامی تبریز نیز اتاق بازرگانی 
تبریز را جزو اتاق های نقش آفرین کش��ور دانست و 
گفت: همواره صحبت از خروج نخبگان می شود اما 
باید این را نیز به یاد داش��ته باش��یم که تعداد قابل 
توجهی از افراد مس��تعد و نخب��ه در استان حضور 
دارند در حالی که نادیده گرفته ش��ده و از ظرفیت 
آنها استفاده نمی ش��ود و این ام��ر به معنای اتلاف 
نخبگان است. "سجاد پاکزاد" با اش��اره به ظرفیت 
ویژه آذربایجان  ش��رقی در وجود دانشگاه تخصصی 
هنر افزود: متاسفانه تاکنون از ظرفیت متخصصان و 

هنرمندان در صنایع استفاده نشده است.
وی اضاف��ه ک��رد: حوزه صنع��ت صرفاً ب��ه علوم 
مهندس��ی و علوم پایه نیاز ن��دارد بلکه می توان در 
زمینه ه��ای مختل��ف از جمله برندین��گ از ظرفیت 

هنرجویان و هنرمندان مستعد استفاده نمود.
   رئیس دانشگاه پیام نور تبریز چه گفت؟

رئیس دانش��گاه پیام  نور تبریز، پیش قدم ش��دن 
ات��اق تبریز برای امضای تفاهم نام��ه را به فال نیک 
گرفت و بر ض��رورت ارتباط فعال و همه جانبه بین 

دانشگاه و صنعت تأکید کرد.
"میکائی��ل جمالپور" از آغاز ارتباط دانش��گاه پیام 
نور با برخی از شرکت ها و فعالان بخش خصوصی به  
وی��ژه در مناطق صنعتی خبر داد و گفت: امیدواریم 
با امض��ای این تفاهم  نامه ارتباط��ات بین صنعت و 
دانش��گاه افزایش یابد و دچار تفاهم  زدگی نش��ویم 
و ای��ن تفاهم  نامه به ق��رارداد و عقد همکاری منجر 
گردد. وی، ظرفیت دانش��گاه های آذربایجان شرقی 
را در پرورش نیروی انس��انی قابل توجه دانس��ت و 
اضافه ک��رد: در برخی م��وارد ش��اهد نامهربانی در 
خصوص کارکرد دانش��گاه ها هس��تیم ام��ا پذیرش 
دانشجویان کشور در دانشگاه ها و شرکت های معتبر 
خارجی، نش��ان از ظرفیت بالای دانشگاه های کشور 
در تربی��ت نیروی انس��انی دارد. ش��ایان ذکر است 
در پایان این مراسم، تفاه��م  نامه همکاری صنعتی 
دانش��جویان دانش��گاه های استان آذربایجان شرقی 
با اتاق بازرگانی، صنایع، معادن و کش��اورزی تبریز 
به امضای رئیس اتاق تبریز و روسای دانش��گاه های 

استان رسید.

استفاده از ظرفیت دانشجویان
در خدمت به صنعت آذربایجان

 اهمیت امضای تفاهم نامه همکاریِ صنعتی
 دانشگاه های آذربایجان شرقی با اتاق بازرگانی 

تبریز  به روایت "عصرآزادی"

عصرآزادی/ شهرام صادق زاده 

تفاهم  نامه همکاری صنعتی دانش�جویان دانش�گاههای آذربایجان  شرقی با اتاق بازرگانی، 
صنایع، معادن و کش�اورزی تبریز به  همت کمیس�یون صنایع و انرژی اتاق تبریز و با حضور 
رئیس اتاق تبریز و روس�ای دانش�گاه های سراسر اس�تان در محل پارلمان بخش خصوصی 
منعق�د گردید. اتفاق مبارکی که حاصل برگزاری ۳۰ جلس�ه کار کارشناس�ی با حضور تمام 
دانش�گاه های اس�تان بوده و در راس�تای تحقق شعار س�ال و رش�د تولید و ارتقای سطح 
همکاری، ایجاد مش�ارکت و بهره گیری از توانایی های علمی، آموزشی، تحقیقاتی و افزایش 
دانش فنی و توسعه منابع انسانی متخصص و افزایش بهره  وری نیروهای فعال در حوزه های 
مختلف صنعت، اعضای پارلمان بخش خصوصی تبریز و به  منظور توانمندس�ازی بنگاه های 
اقتصادی عضو اتاق تبریز و همچنین اجرای مس�ئولیت اجتماعی برای تس�هیل اش�تغال و 

پرورش نیروی کار ماهر و ارتقاء مهارت ش�اغان، گسترش همکاری و تقویت ارتباط صنعت 
و دانشگاه و استفاده بهینه از ظرفیت  های موجود، جهت بهبود مشارکت بین اتاق بازرگانی 
تبریز - به نمایندگی صنایع اس�تان - و دانش�گاه های مس�تقر در آذربایجان  ش�رقی بین 
دانشگاه های استان و اتاق بازرگانی تبریز به امضا رسید. از نکات جالب توجه در این جلسه 
می توان به اظهارات یونس اکبرپور پایدار - رئیس کمیس�یون صنایع و انرژی اتاق تبریز - 
اش�اره کرد که معتقد اس�ت صنعت، باید دانشگاه ها را به محل کار کِشانده و از ظرفیت های 
دانش�گاهی در خصوص رفع نیازه�ای صنایع و از ظرفیت صنایع در راس�تای جذب نیروی 
انسانی بهره ببرد لذا بهره گیری از تمام رشته های دانشگاهی در صنایع، به  منظور عملیاتی 

شدن اهداف ضرورت داشته و به آینده صنعتی آذربایجان کمک می کند...

پزشکیان:

تهدید بعضی آقایان برای »تغییر هیات رییسه مجلس 
آینده« محقق نمی شود

نماین�ده م�ردم تبری�ز در مجلس 
ش�ورای اس�امی و منتخ�ب مجلس 
دوازدهم، درباره ترکیب هیات رییسه 

مجلس آینده توضیحاتی داد.
»مسعود پزشکیان« نماینده مردم تبریز 
در مجلس شورای اسلامی در گفت وگو با 
خبرنگار مهر، با اشاره به ترکیب احتمالی 
فراکس��یون ها در مجلس دوازدهم، اظهار 
ک��رد: معم��ولاً زمانی که نماین��دگان وارد مجلس می ش��وند، اکثراً انگی��زه دارند که یک 

فراکسیون ایجاد کنند.
وی در پاسخ به سوالی مبنی بر اینکه آیا اصولگرایان در مجلس دوازدهم یک فراکسیون 
سیاس��ی تش��کیل می دهند یا خیر، افزود: همین الان این افراد شامل چند گروه هستند و 

تخریب دیگری را دنبال می کنند که اخلاقی نیست.
نماینده مردم تبریز در مجلس ش��ورای اس��لامی تاکید کرد: البته در کلیت قضیه باید 
بگوی��م که اگر ما اصول یا برنامه مش��خصی برای اصلاحات داش��ته باش��یم، به هیچ وجه 

نمی توان آن برنامه را بر اساس گروهی خاص، شقه بندی کرد.
پزشکیان ادامه داد: اصلاح طلبی و اصولگرایی تعاریف روشنی دارند و بر اساس آن تعاریف، 
افراد هم قسم می شوند که به کدام سمت بروند، اما زمانی که ما آن را شقه می کنیم، یعنی 

هنوز به یک زبان و نگاه مشترک در تعریف اصلاح طلبی یا اصولگرایی نرسیده ایم.
منتخ��ب مردم تبری��ز در مجلس دوازدهم درباره رئیس احتمال��ی مجلس دوازدهم هم 
گف��ت: نمی دانم ام��ا قطعاً این حرف هایی ک��ه برخی آقایان می گویند مبن��ی بر اینکه ما 

هیأت رییسه را تغییر می دهیم و تهدید می کنند، محقق نخواهد شد.
وی در پاسخ به سوالی مبنی بر اینکه آیا محمدباقر قالیباف در مجلس بعدی می تواند به 
راحتی ریاست مجلس را به دست بیاورد، گفت: بستگی دارد؛ از آنجایی که اصولگرایان به 
چند گروه تقسیم شده اند، باید دید چگونه می توان موضوع انتخابات هیأت رییسه و انتخاب 
رئی��س مجل��س را مدیریت کرد. به هر صورت، هنوز این موض��وع )انتخاب رئیس مجلس 

آینده( قابل پیش بینی نیست.

کنعانی:

استفاده ابزاری از حقوق بشر بخشی از واقعیت 
سیاست خارجی آمریکا است

س�خنگوی وزارت ام�ور خارج�ه 
گفت: استفاده سیاس�ی و ابزاری از 
حقوق بش�ر و س�ازوکارهای حقوق 
بشری بین المللی، بخشی از واقعیت 

سیاست خارجی آمریکا است.
 ب��ه گ��زارش خبرگزاری مه��ر، »ناصر 
کنعانی« سخنگ��وی وزارت امور خارجه 
در ش��بکه اجتماع��ی ایک��س نوش��ت: 
مقام��ات آمریکایی با فرار بهِ جلو و فعال 
کردن ماشین تبلیغاتی خود در خصوص حقوق بشر در ایران، قادر نخواهند بود به تطهیر 
ظلم و مشارکت آمریکا در نسل کشی و کشتار جمعی مردم مظلوم فلسطین در غزه و کرانه 

باختری بپردازند.
سخنگوی وزارت امور خارجه افزود: آمریکا در نزد وجدان بشریت و افکار عمومی جهان 
بخاطر مش��ارکت در تجهیز و تس��لیح رژیم صهیونیستی متهم اصلی در نقض انواع حقوق 
بش��ر و قوانین بشردوستانه است و اقدام نمایشی و ریاکارانه این کشور مبنی بر اهتمام در 
تأمین و ارسال مواد غذایی برای فلس��طینی ها، چی��زی از واقعیت حمایت کامل آمریکا از 

جنایات جنگی رژیم صهیونیستی کم نمی کند.
وی عنوان کرد: استفاده سیاسی و ابزاری از حقوق بشر و سازوکارهای حقوق بشری بین 

المللی، بخشی از واقعیت سیاست خارجی آمریکا است.

خبر

نایب رئیس کمیسیون عمران مجلس شورای اسامی گفت که کمبود 
بلیت هواپیما ب�ه دلیل کمبود هواپیما و ایرلاین ها اس�ت در این بین 
برخی سوء اس�تفاده هم می کنند که باید پروازهای چارتری را تعطیل 

کرد تا مردم دسترسی راحت تری به بلیت داشته باشند.
کمال علیپور در گفت وگو با ایس��نا درباره علت معضل کمبود و گرانی بلیت 
هواپیما اظهار کرد: ما در ش��رایط فشار تحریمی هستیم و برای خرید هواپیما 
و تامین و تعمیر هواپیما مش��کل داریم اکنون ش��رکت های دانش بنیان برای 

تعمیرات ورود پیدا کرده است. وی ادامه داد: هواپیماهای موجود و وارداتی هم کفاف تعداد مسافران را 
نمی دهد و تعداد هواپیما کم است البته کار خوبی صورت گرفته که گفته شده مجوزی به شرکت های 

خصوصی که حتی سه یا چهار هواپیما دارند داده شود تا از هواپیماها استفاده 
شود. نائب رئیس کمیسیون عمران بیان کرد: ما از شرکت های خصوصی دعوت 
می کنیم که به این عرصه ورود پیدا کنند و هواپیماهایش��ان را در اختیار قرار 
دهند چون ما کمبود هواپیما داریم و مسافران با مشکل مواجه می شوند. علیپور 
همچنی��ن در جمع بندی بیان کرد: کمبود بلیت ب��ه خاطر کمبود هواپیما و 
ایرلاین ها اس��ت؛ در این بین برخی س��وء اس��تفاده کرده و پروازها را چارتری 
می کنند که  باید چارترها تعطیل ش��ده تا مردم دسترسی راحت تری به بلیت 
داشته باشند. لازم است قیمت پروازها هم کنترل شود در عین حال حرف ایرلاین ها هم شنیده شده 

چون آنها در شرایط تحریمی مشکلاتی دارند

علیپور:

 باید پروازهای 
 چارتری
 تعطیل شود
 کمبود هواپیما داریم

رئیس دانشگاه آزاد 
آذربایجان شرقی 

می گوید اتلاف 
نخبگان این است که 
تعداد قابل توجهی 
از افراد مستعد در 
سطح استان حضور 
دارند ولی نادیده 
گرفته  می شوند


